
Svar på interpellation om medborgardialog

Christer Johanssons interpellation:

Kommer minoritetsstyret Knivsta.Nu och Kristdemokraterna med stöd av Sverigedemokraterna att
fortsätta jobba med Knivstas ”Policy för medborgardialog” under de kommande åren?

Svar:
Tack Christer för att du belyser en så viktig fråga! Ditt engagemang för
medborgarnas möjlighet att komma till tals uppskattas.

Svar på din fråga: Ja, det nya styret kommer fortsätta att jobba med, samt utveckla,
Knivstas “Policy för medborgardialog” under de kommande åren.

Vi ser medborgardialog i olika former som ett viktigt verktyg för att öka och tillvarata
Knivstabornas intresse och delaktighet i viktiga samhällsfrågor.

Ökad delaktighet hos medborgare kan i sin tur leda till bättre beslutsunderlag,
effektivt resursutnyttjande och stärkt tillit.

1 januari 2023 var det mandatskifte i Knivsta kommun. Det nya styret har påbörjat
arbetet med att analysera den förra mandatperiodens upplägg av
medborgardialoger, för att se vad som fungerat bra och vad som kan förbättras.

Ett exempel på vad vi ska analysera är hur politiken tar omhand de svar och
synpunkter som kommer från medborgardialogerna.
Förra mandatperioden var det många deltagare som framförde önskemål om lägre
expansionstakt, men upplevde att man inte blev lyssnade på.
Vi kommer även titta närmare på varför kommuninvånare som bor utanför tätorterna
var underrepresenterade i medborgardialogerna, och hur det kan förbättras.

Det nya styret har sammanfattningsvis ambitionen att först analysera, och sedan
utveckla upplägget för medborgardialoger, ett arbete som inte är klart i skrivande
stund.

Demokratin mår som bäst när så många som möjligt är delaktiga. Både när det
gäller medborgardialoger och valdeltagande. Vår ambition är att både deltagandet i
viktiga lokala samhällsfrågor och valdeltagandet ska vara högt i alla valdistrikt i
Knivsta kommun.
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